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Pan

Bartłomiej Dyba-Bojarski

Radny Rady Miejskiej w Łodzi

W nawiązaniu do Pana interpelacji z dnia 30 marca 2022 r. w treści: „jaka jest 
wartość zgłoszonych miastu (lub firmie ubezpieczeniowej, udzielającej miastu 
ochrony) roszczeń w związku z uszkodzeniami pojazdów, powstałymi w wyniku dziur 
w jezdniach. Proszę o informację  czy suma ubezpieczenia wystarcza na pokrycie 
dotąd zgłoszonych roszczeń, z tego i innych tytułów,” 

prosimy o wskazanie okresu za jaki przedstawiona ma być przedmiotowa 
informacja.  

        Z poważaniem

Pierwszy Wiceprezydent Miasta Łodzi

                          Adam PUSTELNIK




